
 

Στις 02/01/2019 συναντήθηκα με την Σπυριδούλα Τράγκα 

Παναγοπούλου Πρόεδρο του Συλλόγου Γυναικών Μαγούλας.  

Με ενημέρωσε για τα ‘’θέματα’’ που τους απασχολούν. Κάναμε  

μία σε βάθος συζήτηση και έγιναν ουσιαστικές προτάσεις.  

Καλή  χρονιά και με  έναν  καλύτερο  χώρο  κυρία  Παναγοπούλου! 

 

 

 

 

 


